
Acta de la Comissió Mixta Natura del 1/6/2021 
 
Assistents (presencial): Mercè, German i Laia 
 

1. Valoració del curs 
El tema del compostatge comunitari s’ha aparcat degut a la situació COVID perquè la dinàmica 
implicava l’entrada de famílies a l’escola. Pel que fa a residus, s’ha seguit fent classificació a 
les aules i els espais escolars. De cara al curs que ve volen recuperar el punt verd mòbil. 
L’hort ha tirat endavant i l’equip docent de cicle mitjà ja és totalment autònom en aquest 
tema. Han creat un esborrany de la programació de l’hort amb l’objectiu de que sigui definitiu 
el curs que ve. 
Han fet una documentació de tots els projectes de Natura que s’han fet aquest curs i els han 
posat en comú entre el claustre. Busquen poder donar-los un format comú i que quedin 
registrats com a eina de l’escola. 
Els consells d’infants no han funcionat per la presencialitat que requereixen i, per tant, la 
barreja de grups bombolla. 
El pressupost d’escoles més sostenibles finalment s’ha destinat a comprar aproximadament 
unes 36 guies desplegables de diferents tipus i binocles i lupes portàtils per les sortides de 
camp que fan per l’entorn de l’escola. A més els suports de les famílies han permès poder fer 
les sortides sense haver de disposar de pressupost de monitoratge. Es valora que ha funcionat 
molt bé i poques vegades s’han quedat sense sortir per no tenir gent disponible.   
Els tallers de Mister Forest els valoren molt positivament! A més dels tallers durant l’espai 
migdia, ha fet sessions voluntàries a Infantil que han sigut tot un èxit: ha portat l’aventura i la 
fantasia a les sortides al bosc. L’escola apostaria per seguir comptant amb ell de cara al proper 
curs. Transmetem que com a AFA estem debatent en quines condicions es pot mantenir i que 
es necessitarà fer el plantejament a la Junta.  
Can Carol ha suposat un espai alternatiu que l’escola ha fet servir per la seva activitat però 
també s’ha fet servir com a lloc on poden convidar a les famílies a veure què s’està fent a 
l’escola (exposició Sant Jordi).  
Sobre el tema de la llista d’experts, hi ha hagut la participació de tres famílies. De cara al 
proper curs plantegem abordar el tema en dues direccions: confeccionar una llista d’experts 
(entenent que són persones amb interès i coneixement sobre un tema, no cal que tinguin una 
formació reglada) i, per una altra banda, una llista de temes generada per l’escola sobre el 
que es va treballant cada trimestre.  
La Guia Natura està una mica aturada degut a un canvi de format, però la idea és que es pugui 
començar el curs amb les primeres quatre fitxes. 
Des de la Comissió recordem que cal seguir treballant en el tema dels productes de neteja. 
Des de l’escola diuen que no tenen massa veu en això. Caldrà acabar de trobar la via definitiva 
per plantejar això a qui pren les decisions en aquest aspecte. 

 
2. Proper curs 

Durant la reunió han sortit alguns temes per reprendre de cara al proper curs al setembre: 
- Des de l’escola es vol crear un compostador a l’aula exterior, però s’ha de mirar com, 

perquè segurament caldria aixecar una part de l’asfalt del terra per poder fer-lo d’una mida 
adient. Per altra banda parlem de posar en marxa el vermicompostador (demanar suport 
al Dani, pare de P5 i EI1) 



- Crear una brigada d’adults per desbrossar el bosquet. Malgrat s’han anat demanant 
accions de jardineria al Consorci, no els assignen les suficients per poder tenir totes les 
zones enjardinades de l’escola en les condicions òptimes. 

- Guia de Natura: ens emplacem a buscar la manera en com els infants de l’escola poden 
participar en la creació de la guia. 
 

 


